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NR. 3223/25 februarie 2021 
 

PROCES-VERBAL, 
Încheiat astăzi, 25 februarie 2021, 

 
 In conformitate cu prevederile art.138, alin.(13) din OUG nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu prilejul 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al orasului Băbeni, convocată din iniţiativa 
primarului prin dispoziţia nr. 55/19 februarie 2021. 
 Ședința se desfășoară în sala de ședințe a Consiliului Local al orașului 
Băbeni din strada Dragoș Vrânceanu, nr.171, oraș Băbeni, județul Vâlcea, 
având în vedere contextul epidemiologic actual cu privire la măsurile de 
distanțare socială și a respectării condițiilor igienico-sanitare, fiind disponibile 
dezinfectant și măști de protecție, precum și păstrarea distanței recomandate 
de 1,5 m față de ceilalți participanți, locurile fiind prestabilite corespunzător. 
 Ședința a început la ora 17,00. 

La şedinţa participa domnul primar Bogdan Ștefan, doamna secretar 
general Dinică Mihaela-Bianca, doamna Bulagea Cătălina, șef birou în cadrul 
aparatului de specialitate al primarului orașului Băbeni, Păunoiu Constantin 
Cristian, administrator public, domnul Pătrașcu Ion Marius, consilier în cadrul 
aparatului de specialitate al primarului orașului Băbeni, domnul Rădulescu Emil, 
directorul Casei de Cultura și un cetățean. 
 Doamna secretar general face prezenta domnilor consilieri, constatând că 
sunt prezenti 15 membri ai consiliului local din 15 în funcție și anunță că se 
întrunește cvorumul necesar pentru ca ședința să se desfășoare în condiții 
legale.  
 De asemenea, toate proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi 
întrunesc condițiile art.136 alin.(8) din OUG nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
 Prin Hotărârea Consiliului Local nr.1/28 ianuarie 2021 domnul consilier 
local Bivolaru Adrian a fost ales preşedinte de şedinţă pentru luna februarie 
2021. 
 Domnul președinte dă citire proiectului ordinii de zi care contine 
urmatoarele puncte:      
 1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 28 ianuarie 
2021; 
 2. Proiect de hotărâre privitor la alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna martie 2021; 
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Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
 3. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea achiziționării serviciilor de 
consultanță, asistență și reprezentare juridică a Casei de Cultură ”Dragoș 
Vrânceanu” în vederea promovării unei acțiuni în instanță împotriva Companiei 
Naționale de Investiții; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

4. Proiect de hotărâre privitor la constituirea grupului de lucru în vederea 
identificării așezărilor informale și luării în evidența la nivelul orașului Băbeni a 
acestora, stabilirii situației persoanelor și imobilelor cuprinse în acestea și 
stabilirii măsurilor de intervenție pentru îmbunătățirea condițiilor de locuit și 
asigurarea unor condiții decente de viață pentru persoanele vulnerabile; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

5. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea  proiectului de Amenajament 
pastoral pentru pajiștile aflate pe raza orașului Băbeni; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

6. Proiect de hotărâre privitor la stabilirea procedurii de distribuire a 
extraselor din proiectul de amenajament pastoral  valabil pentru pajiștile aflate 
pe raza orașului Băbeni; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

7. Proiect de hotărâre privitor la  aprobarea contului de execuţie al 
bugetului local  al oraşului  Băbeni şi al institutiilor publice si activitatilor 
finantate integral sau partial din venituri proprii si subventii pentru anul 2020; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

8. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea documentației tehnico-
economice aferentă obiectivului de investiţii ”Refacere sens giratoriu strada 
Dragoș Vrânceanu”; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 

9. Proiect de hotărâre privitor la  aprobarea documentației tehnico-
economice aferentă obiectivului de investiţii ”Rigola betonata si podete strada 
Calea lui Traian – Tatarani, orasul Babeni, jud.Valcea”; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 

10. Proiect de hotărâre privitor la prelungirea contractului de concesiune 
nr.13533/23.11.2004 încheiat cu CMI dr. Covrescu Adriana-Elena, până la data 
de 31 ianuarie 2022; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate. 
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11. Proiect de hotărâre privitor la aprobarea Plan Urbanistic Zonal  ”PUZ  
modificare destinatie urbanistica din zona de locuinte  in  zona destinatie 
servicii-spalatorie auto” și a regulamentului de urbanism, inițiator/beneficiar: 
S.C. Nialvi Impex  SRL; 

Iniţiator:  PRIMAR – dr. Ștefan BOGDAN; 
Avizează: comisiile de specialitate; 

 12. Raportul primarului asupra situatiei gestionarii bunurilor apartinand 
patrimoniului orasului Babeni pentru anul 2020. 

13. Petiții, întrebări, interpelări. 
 Domnul primar anunță retragerea punctului 8 de pe ordinea de zi și 
supune aprobarii proiectul ordinii de zi, care se voteaza cu 15 voturi pentru. 
 Domnul primar propune suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de 
hotărâre privind propunerea privind schimbarea, pe o perioadă de 5 ani, a 
destinației spațiilor din incinta clădirii (vechi) a Şcolii Generale Pădureţu și a 
terenului în suprafață de 699 mp necesar realizării accesului la acestea și cu 
proiectul de hotărâre privind aprobarea participării orașului Băbeni cu proiectul  
“Un viitor mai bun pentru comunitatea roma!” la Apelul nr. 1 „ Cresterea 
incluziunii si abilitarea romilor”, runda a 2-a, finanțat prin Granturi SEE si 
Norvegiene 2014-2021, propunere aprobată cu 15 voturi pentru. 
 La punctul 1 pe ordinea de zi, Aprobarea procesului verbal al 
ședinței ordinare din data de 28 ianuarie 2021, domnul președinte invită 
la discuții. 
 Domnul Tincoi Remi: nu s-a menționat că eu am cerut o comisie de 
anchetă cum s-a făcut proiectul SISTEM și o listă cu toate persoanele care în 
urma anchetelor care s-au făcut au beneficiat de acest proiect. 
 Domna secretar general: voi remedia această omisiune. 
 Nu au loc discuții și domnul președinte  supune aprobării procesul -verbal, 
ca se votează cu 15 voturi pentru cu modificarea domnului Tincoi Remi. 

 La punctul 2 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă pentru luna martie 2021, domnul președinte 
invită la propuneri. 

  Domnul Lazăr Ion îl propune pe domnul Bîrzan Emilian. 
 Nu se mai fac alte propuneri şi domnul președinte  supune aprobării 
proiectul de hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru.-HCL nr.13/2021. 

La punctul 3 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, asistență și 
reprezentare juridică a Casei de Cultură ”Dragoș Vrânceanu” în 
vederea promovării unei acțiuni în instanță împotriva Companiei 
Naționale de Investiții, unde, având în vedere avizele comisiilor de 
specialitate, domnul președinte  invită la discuții. 

Domnul primar Bogdan Ștefan: pentru cei care nu știți despre ce e vorba, 
s-au consumat niște utilități în timpul reparației și modernizării Casei de Cultură, 
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utilități care au rămas în cârca noastră, pentru că cei care au făcut lucrarea și-
au luat tălpășița și nu mai vor să plătească. 

Domnul Rădulescu Emil: aici v-am adus documentele dintre noi și CNI. 
Uitați-vă câte documente sunt! Sunt memorii peste memorii. Noi nu am avut 
poziției contractuală în această situație. Contractul a fost încheiat între CNI și 
societatea Novara. 

În 2019, s-a făcut procesul-verbal de predare-primire, la care domnul 
Stoicănescu, reprezentantul UAT Băbeni a avut o serie de mențiuni. Sunt 8 
puncte pe care ei își asumau că le rezolvă. În mare e vorba de subsol, instalații 
ISU și altele. 

Noi am facturat curent, am plătit curent, iar banii trebuiau recuperați de la 
Novara, dar nu de către noi, ci de către CNI. Avem 12 hârtii făcute către CNI. 

La Casa de Cultură nu avem consilier juridic, deci trebuie să apelăm la 
aceată modalitate care este legală. 

Domnul Tincoi Remi: dacă nu au remediat problemele de la subsol, de ce 
solicitați numai plata utilităților? 

Domnul Rădulescu Emil: am cerut și remedierea deficiențelor consemnate 
în procesul-verbal de predare-primire. 

Au loc schimburi de replici între domnul consilier Tincoi Remi și domnul 
Rădulescu Emil pe tema Casei de Cultură, schimburi de replici care nu au 
legătură cu punctul de pe ordinea de zi. 

Doamna secretar general solicită domnului președinte să se revină la 
ordinea de zi, discuțiile fiind în afara acesteia. 

Nu mai au loc alte discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul 
de hotărâre în forma inițiată de primar, care se votează cu 15 voturi pentru. - 
HCL nr.14/2021 

La punctul 4 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
constituirea grupului de lucru în vederea identificării așezărilor 
informale și luării în evidența la nivelul orașului Băbeni a acestora, 
stabilirii situației persoanelor și imobilelor cuprinse în acestea și 
stabilirii măsurilor de intervenție pentru îmbunătățirea condițiilor de 
locuit și asigurarea unor condiții decente de viață pentru persoanele 
vulnerabile, unde, având în vedere avizele comisiilor de specialitate, domnul 
președinte  invită la discuții. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: nu îl văd oportun acest punct, ar trebui să îl 
amânăm. 

Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: dacă imi dați voie o să vă 
explic eu de ce este oportun. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: da, vă rog. 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: am primit adresă de la 

Consiliul Județean prin care ne solicitau ca până pe data de 19 februarie să 
comunicăm stadiul constituirii acestui grup și să transmitem fișele de date 
completate de acest grup. Grupul de lucru se constituie obligatoriu în baza legii. 
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Este o modificare a normelor de aplicare a Legii nr.350 privind amenajarea 
teritoriului și urbanismul și acest lucru va merge unde sunt așezări informale, 
vor completa fișe de date pe care lo vor comunica Consiliului Județean , iar 
comisia constituită la nivelul acestei instituții va comunica datele la ministerul de 
resort. Deci, este vorba de o obligație pe care legea o instituie cu privire la 
constituirea acestui grup. Nu este niciun scop ascuns. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: nu este vorba de niciun  scop ascuns. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: atunci de ce cereți amânarea? 
Nu mai au loc alte discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul 

de hotărâre în forma inițiată de primar, care se votează cu 14 voturi pentru și o 
abținere (Bărbosu Dumitru)- HCL nr.15/2021 

La punctul 5 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea  proiectului de Amenajament pastoral pentru pajiștile 
aflate pe raza orașului Băbeni, unde, având în vedere avizele  comisiilor de 
specialitate, domnul președinte invită la discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.16/2021. 

La punctul 6 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
stabilirea procedurii de distribuire a extraselor din proiectul de 
amenajament pastoral  valabil pentru pajiștile aflate pe raza orașului 
Băbeni, unde, având în vedere avizele comisiilor de specialitate, domnul 
președinte  invită la discuții. 

Domnul Croitoru Ion: nu știu dacă avem stabilite taxele de copiere. 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: sunt stabilite. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: domn primar, dacă tot suntem la 

pajiști, cât timp o să mai meargă animalele libere prin oraș? Poate să mai 
dureze 100 de ani. Pentru mine personal e un disconfort maxim să vezi așa 
ceva. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: dacă tot le-am dat izlazul, ar trebuie să le urce 
vara și să le coboare toamna, e o propunere doar. 

Domnul Munteanu Nicolae Daniel: nu poți lăsa o mașină la poartă. 
Domnul primar : nu mai sunt multe așa. 
Domnul Bîrzan Emilian: în cinci ani de zile nu o să mai fie niciuna, iar în 10 

ani vom duce copiii la grădina zoologică să le vadă. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: și dacă facem cu banii de la APIA  

adăposturi pentru ei pe pajiști? 
Domnul primar : cine își lasă vaca acolo? 
Domnul Bîrzan Emilian: să nu uităm că specificul acestei localități a fost 

unul pastoral și le-ați gasit cu toții aici, așa că lasați-le să se ducă singure. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: da, dar nu libere pe jumătatea drumului. 
Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 

hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.17/2021 
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La punctul 7 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la  
aprobarea contului de execuţie al bugetului local  al oraşului  Băbeni 
şi al institutiilor publice si activitatilor finantate integral sau partial 
din venituri proprii si subventii pentru anul 2020, unde, având în vedere 
avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la  discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 14 voturi pentru și o abținere (Tincoi Remi). – HCL 
nr.18/2021. 

La punctul 9 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la  
aprobarea documentației tehnico-economice aferentă obiectivului de 
investiţii ”Rigola betonata si podete strada Calea lui Traian – Tatarani, 
orasul Babeni, jud.Valcea”, unde, având în vedere avizele  comisiilor de 
specialitate, domnul președinte invită la discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre în forma inițiată de primar care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL 
nr.19/2021. 

La punctul 10 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
prelungirea contractului de concesiune nr.13533/23.11.2004 încheiat 
cu CMI dr. Covrescu Adriana-Elena, până la data de 31 ianuarie 2022, 
unde, având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte 
invită la discuții. 

Nu au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.20/2021. 

La punctul 11 pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privitor la 
aprobarea Plan Urbanistic Zonal  ”PUZ  modificare destinatie 
urbanistica din zona de locuinte  in  zona destinatie servicii-spalatorie 
auto” și a regulamentului de urbanism, inițiator/beneficiar: S.C. Nialvi 
Impex  SRL, unde, având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul 
președinte invită la  discuții. 

Domnul Munteanu Nicolae Daniel: domn primar, aici de ce nu ați urmat 
procedurile?  De ce schimbați zona de urbanism după ce el a executat lucrarea 
și nici măcar nu are autorizație de construire?  

Domnul primar: e o investiție și e bine primit. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: cum să schimbăm zona, când el a 

executat lucrarea. Eu nu sunt de acord cu așa ceva și le-am sugerat să nu fie 
de acord. 

Domnul primar: foarte bine, nu ești tu de acord. 
Domnul Munteanu Nicolae Daniel: a făcut ce a vrut în Băbeni. De ce nu a 

așteptat să obțină avizele ? 
Domnul Bîrzan Emilian: problema este că înainte de a da aceste PUZ-uri și 

PUD-uri, trebuie consultat Consiliul Local. Eu consider că avizul de oportunitate 
reglementat de Legea nr.350 trebuie acordat de consiliul local. Atâta timp cât 
consiliul local a aprobat planul urbanistic general și PUZ-urile și PUD-urile 
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trebuie aprobate tot de consiliul local. Nu trebuie să mai punem oamenii să 
cheltuie niște bani să schimbe destinația și noi să nu aprobăm. Le spunem de la 
început ”nu”. Știe clar că s-a dat avizul de oportunitate al consiliului local că nu 
se construiește. Avizul nu trebuie să-l dea domnul Stoicănescu, domnul 
Stoicănescu trebuie să vină să ni-l prezinte. De ce a făcut atâtea interdicții în 
PUG și a trecut construcția de locuințe? Cine vine să construiască, persoane 
juridice, trebuie să facă PUZ sau PUD, trebuie să cheltuiască bani și durează și 
un an și jumătate. Eu consider că domnul Stoicănescu și-a depășit demult 
atribuțiile, atâta timp cât avizul de oportunitate nu l-a cerut consiliului local. 
Refuzăm acest PUZ, omul a cheltuit bani la firma care a făcut PUG-ul. Eu aș 
interzice ca această firmă să mai facă PUZ sau PUD. Eu cred că DN-ul trebuia 
prins și pe servicii. Unde dezvoltăm Băbeni-ul? 

Domnul Croitoru Ion: vin și eu în sprijinul lui Milică și vă dau un caz 
concret: imediat după Sandale este un drum de tarla pe care îl putem 
transforma în drum, dar când a venit Suciu, veșnica problemă a mea cu acest 
Suciu care ne-a făcut și PUG-ul, i-am spus să țină cont de el ca drum, dar 
spălătoria aia care s-a construit, ia să vă uitați dvs dacă mai ai loc cu o mașină 
normală. Cum facem peste 20 de ani? Îl despăgubim pe om că îi dărâmăm 
spălătoria? Stoicănescu nu ține cont de nimic, face totul de-a valma.  

Domnul Bîrzan Emilian: ne pune pe noi în fața faptului împlinit de a 
aproba sau nu niște proiecte. Trebuie să vină să ceară avizul de oportunitate 
consiliului local.  

Domnul Tincoi Remi: stați un pic să vă întreb și eu ceva: noi dacă votăm 
creem un precedent? 

Domnul Bîrzan Emilian: nu, fiecare om e o altă speță. 
Domnul Tincoi Remi: domnul Stoicănescu nu și-a făcut treaba, nu l-a 

amendat. Creem un precedent. 
Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 

hotărâre care se votează cu 7 voturi pentru, 2 abțineri (Bărbosu Dumitru, 
Vlăsceanu Nicolae) și 6 voturi împotrivă (Dănuleț Moise, Munteanu Nicolae 
Daniel, Liță Ion, Tincoi Remi, Didiu Ion și Bivolaru Adrian). 

Nu s-a adoptat hotărâre. 
 La punctul 12 pe ordinea de zi, Raportul primarului asupra situatiei 
gestionarii bunurilor apartinand patrimoniului orasului Babeni pentru 
anul 2020, au loc discuții. 
 Domnul Tincoi Remi: pe mine m-ar interesa câteva lucruri: apartamentul 
care este în patrimoniul orașului Băbeni, dacă este locuit. În raportul curții de 
conturi spunea că nu a fost înregistrat. 
 Domnul primar: a intrat în legalitate. 
 Domnul Tincoi Remi: a intrat, dar eu nu-l văd pe lista asta.  
 Domnul Pătrașcu Marius: aparține domeniului privat. 
 Domnul Tincoi Remi: este mijloc fix? Este înregistrat? 
 Domnul Pătrașcu Marius: da. 
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 Domnul Bîrzan Emilian: cine îl are în evidență? 
 Domnul Dănuleț Moise: primăria. 
 Domnul Tincoi Remi: putem să-l dăm unor femei agresate care nu au 
unde să stea sau unui copil al străzii. 
 La punctul pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind propunerea 
privind schimbarea, pe o perioadă de 5 ani, a destinației spațiilor din 
incinta clădirii (vechi) a Şcolii Generale Pădureţu și a terenului în 
suprafață de 699 mp necesar realizării accesului la acestea, unde, 
având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul președinte invită la  
discuții. 
 Domnul Vlăsceanu Nicolae: îi dăm și terenul? 
 Domnul primar: da. Are 5 m până în clădire, ce facem cu el? 
 Domnul Bărbosu Dumitru: e pe 5 ani concesiunea. 
 Doamna secretar general: legea care reglementează procedura schimbării 
destinației, nu permite decât pe 5 ani în astfel de cazuri. 
 Domnul Vlăsceanu Nicolae: Ministerul Învățământului este de acord? 
 Doamna secretar general: ăsta este primul pas. Această hotărâre va fi 
înaintată ministerului în vederea emiterii avizului conform. 

Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 
hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.21/2021. 

La punctul pe ordinea de zi, proiectul de hotărâre privind aprobarea 
participării orașului Băbeni cu proiectul  “Un viitor mai bun pentru 
comunitatea roma!” la Apelul nr. 1 „ Cresterea incluziunii si abilitarea 
romilor”, runda a 2-a, finanțat prin Granturi SEE si Norvegiene 2014-
2021, unde, având în vedere avizele  comisiilor de specialitate, domnul 
președinte invită la  discuții. 

Domnul Vlăsceanu Dumitru: câți au scris în buletin că sunt romi? 
Domnul Bărbosu Dumitru: suntem de etnie. 
Domnul Antonescu Ion: noi avem 140 de copii trecuți romi. 
Domnul Dănuleț Moise: să ținem cont de fără 15% și din 650 de persoane 

450 obligatoriu să fie romi. 
Domnul primar : nu te lasă proiectul altfel. 
Nu mai au loc discuții și domnul președinte supune aprobării proiectul de 

hotărâre care se votează cu 15 voturi pentru. – HCL nr.22/2021. 
La punctul pe ordinea de zi, Petiții, întrebări și interpelări, unde 

domnul președinte invită la înscrieri la cuvânt. 
Domnul Dănuleț Moise: să se dea răspuns la problema cu proiectul.  
Domnul Croitoru Ion: o lampă pe Intrarea Pescăriei. 
Domnul Bărbosu Dumitru: pe strada Tineretului e apă pe conductă, dar nu 

sunt racorduri. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: azi am făcut ceea ce depinde de primărie. 
Domnul Dănuleț Moise: haideți să dați răspuns la problema cu proiectul să 

terminăm o dată cu asta. Răspundeți doamna secretar! 
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Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: nu pot răspunde eu. 
Există un manager de proiect. 

Domnul primar: ce ai cerut tu lista, trebuie să te adresezi OIR-ului de la 
Craiova. 

Domnul Tincoi Remi: stați puțin, noi ca și Consiliu Local am aprobat niște 
bani la proiect. 

Domnul primar: domnule Remi, nu divaga, v-am spus unde să o cereți. 
Am intrebat, că nu mi-e greu. 

Domnul Vlăsceanu Nicolae: eu n-am cerut CNP-uri. Vreți să o obținem prin 
alte forme legale? Eu nu cred că e cazul. 

Domnul primar: nu mă luați cu amenințări, că nu ține. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: noi putem să le obținem. 
Domnul primar: v-am și spus de unde. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: dar să nu vă surprindă, că nu v-am spus. 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: și numele și prenumele 

sunt date cu caracter personal. 
Domnul Tincoi Remi: nu am cerut CNP-uri. 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: nu am spus CNP-uri, ci 

numele și prenumele, care fac persoana identificabilă. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: deci, noi consiliul local nu avem voie să știm 

cine a luat. 
Domnul primar: nu, noi primărie nu avem voie să vă dăm. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: la ședința următoare cei de la Craiova să vină 

aici. 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: nu ne sunt subordonați 

nouă. Trebuie să fim rezonabili. Dacă îmi permiteți, vă fac o sugestie: solicitați 
în scris aceste informații.  

Domnul Vlăsceanu Nicolae: de ce trebuie să lungim această discuție? 
Doamna secretar general Dinică Mihaela-Bianca: mă gândesc că dacă au 

spus că doar ei pot să o dea, așa este. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: nu știm cui să ne adresăm. 
Domnul primar: veniți cu adresa semnată și vă dăm noi toate datele. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: consilierii PNL. 
Domnul primar: da. 
Domnul Vlăsceanu Nicolae: mai am o singură treabă: când rezolvăm cu 

câinii de la brutărie și cu mizeriile de acolo de la Petrol? Au apărut și șerpi, mă 
mănâncă acolo. 

Domnul primar: am făcut adresă celor de la Petrom și le-am cerut să 
demoleze, pentru că am primit fonduri și, în curând, începe construcția 
grădiniței. Deci nu stăm degeaba. Iar cu câinii, nu mai am unde să îi duc, eu 
am luat 100 de milioane pe persoană fizică că au găsit un câine în plus în 
adăpostul de câini. Dați-mi voi soluții! 

Domnul Tincoi Remi: castrați-i! 
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Domnul primar: cine să-i castreze? Cine să-i prindă? 
Domnul Tincoi Remi: v-am pus în decembrie o problemă cu parcările la 

blocuri, ați spus că vă ocupați, dar nu mi-ați dat niciun răspuns. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: păi trebuie să vezi, nu să-ți spun.Mai 

parchează aiurea? 
Domnul Tincoi Remi: nu mai e niciun loc de parcare. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: nu mai avem voie să facem nicio parcare. 

Nu mai avem voie să mutăm un fir de iarbă. 
Domnul Tincoi Remi: în spatele blocului P7 un cireș care a crescut mare. 

Dacă vă uitați cu atenție, nu a avut unde să crească spre bloc și s-a aplecat cu 
totul spre parcarea de acolo. Cum putem, să o rezolvăm? 

 Domnul primar Bogdan Ștefan: la mediu. Cu aprobarea Mediului. Faci 
cerere către noi și noi facem către Ocol și Mediu.  

Domnul Tincoi Remi: dacă au crescut zarzări și dau foarte urât... 
Domnul primar Bogdan Ștefan: fă-i pentru toate. 
Domnul Tincoi Remi:când mai veniți pe acolo la discuții, am o idee cum să 

facem o orientare de parcare, să o punem în spic așa.. 
Domnul primar Bogdan Ștefan: când vrei tu, imi dai un telefon și vin. 
Epuizându-se punctele de pe ordinea de zi, domnul președinte declară 

închise lucrările ședinței la ora 18.22. 
      
 
 
 
        PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,      SECRETAR GENERAL, 

     Adrian BIVOLARU                  Mihaela-Bianca DINICĂ 
 


